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HOQUEI PATINS COMPETICIÓ 

s c u s es atals demanen 
redui els costos federa ius 
De la temporada 2020-21 i l'RFEP retornara part de les despeses de la passada 

X.P. 
I LLEIDA I Els clubs de categoría 
estatal d'hoquei patins han sol
licitat a la Federació Espanyola 
de Patinatge una reducció deIs 
costos federatius de cara a la 
temporada vinent, per mini
mitzar així l'impacte que tin
dr¡m per la crisi sanitaria del 
coronavirus. L'estament ja té 
decidit el retorn de la part pro
porcional de la inscripció i deIs 
arbitratges que no s'han satisfet 
a l'anuHar-se la competició pel 
Covid-19, encara que falta saber 
si aquestes quantitats s'abona
ran de forma directa als clubs o 
descomptant-les de les quotes 
que han de pagar la temporada 
vinent. 

"És una decisió que la Federa
ció ja ens va comunicar als clubs 
d'OK Lliga femenina a l'última 
reunió, encara que no sabien 
de quina manera farien la de
~olució", va confirmar Ramon 
Porta, president del Club Patí 
Vila-sana, que també va pro
posar alguns canvis a la com
petició 2020-2021. 

"Hem demanat dos arbitres 
a cada partit per equiparar-nos 
a l'OK Lliga masculina i que 
no s'ajornin duels COUl succe
eix ara, un fet que, segons ens 
van dir, ja esta decidit i que sera 
aprovat a la proxima assemblea 
de clubs", va afegir. 

Porta, no obstant, es va quei
xar del sistema de competició 

El Vila-sana ha sol·licitat que no s'ajornin partits i que hi hagi dos arbitres en '11 oc d'un com ara. 

q~e l'RFEP vol implantar la 
temporada vinent a l'OK Lliga 
Femenina, amb dos grups de 8 
equips, amb play-off d'ascens 
i de descenso "Ens agradaría 
que es mantingués el format 
d'aquesta temporada passada, 
que és el millor", va indicar. 

Per la s~ua part, Ricart Vizca
rra, president de l'Hoquei Club 
Alpicat, va reconeixer que la 

majoria deIs clubs de l'OK Lliga 
Plata estan treballant per crear 
una associació amb la qual de
fensar els seus interessos davant 
de la Federació Espanyola. 

"Hem demanat una reducció 
deis costos federatius, atesa la 
situació que es generara amb el 
coronavirus, i entre aquests la 
quota d'inscripció, que ara és 
d'uns 8.000 euros. Demanem 

que se'ns equiparí amb l'OK 
Lliga Femenina, que és de la 
meitat", ya assenyalar. 

Així mateix, han proposat 
que a l'hora de designar eIs ar
bitres es tingui en compte la 
proximitat geografica, de tal 
manera que, quan sigui possible, 
hi vagin coHegiats de la mateixa 
comunitat que els equips que 
s'enfrontin per reduir costos. 


